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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/19-01/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-6 
Rijeka,  28.03.2019. 
                                  
 
 
 

ZAPISNIK  
3. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
3. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 28.03.2019. (četvrtak) s početkom u 17.00 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanja Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Suada Shahini, članica VMO 
 

Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice VMO Centar – Sušak od 26.02.2019. 
- Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna pitanja 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 

Vijećnice su se upoznale sa zaprimljenim odgovorima nadležnih službi po slijedećim pitanjima: 

• Uspostava parkirališta pod naplatom u Ulici Franje Račkog 

Zaprimljen je odgovor Rijeka plusa d.o.o. (URBR 17/2019 ) u kojem se iskazuje interes za 
uvođenjem naplate parkiranja u Ulici Franje Račkog nasuprot kućnog broja 44, sukladno prijedlogu 
MO Centar-Sušak. Potrebno je međutim, izraditi projekt kojim bi se utvrdila stvarna opravdanost 
uvođenja naplate, zatražiti posebne suglasnosti, te izmijeniti Odluke o određivanju parkirališta na 
kojima se obavlja naplata parkiranja, koje donosi Gradonačelnik. 

 

• Uspostava parkirališta pod naplatom u Ulici Šetalište 13. divizije 

U odgovoru Rijeka prometa d.d. Vijeće se informira da je već u više navrata od Hrvatskih cesta 
zatražena suglasnost po ovom pitanju, ali je suglasnost svaki puta bila uskraćena. Iako se 
puštanjem u promet ceste D-404 posljedično smanjio promet ulicama Janka Polić Kamova i 
Šetalištem 13. divizije, Hrvatske ceste odbijaju prijedlog uspostave parkirnih mjesta na južnom 
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prometnom traku na Šetalištu 13. divizije, obrazlažući to potrebom da se taj prometni smjer drži u 
pričuvi kao alternativni magistralni smjer za slučaj zatvaranja ceste D-404. 

 

• Povrat stupića u Ružićevoj ulici  

Rijeka promet d.d. je odradio zatraženi posao. 

 

• Dodatna posuda za otpad u Ružićevoj ulici 

KD Čistoća je postavila zatraženu posudu. 

 

• Uspostavu parkirališta pod naplatom Brajdici od kućnog broja 9/1 do 9/3 

Na zahtjev građana sa adresa Brajdica 9/1 – 9/3, upućen je dopis Rijeka prometu d.d. (URBR 
18/2019) i zatražena uspostava parkirališta pod naplatom ispred njihovih zgrada. Do početka ove 
sjednice nije zaprimljeno očitovanje Rijeka prometa d.d. 

 

• Osvjetljavanje pješačkog prijelaza preko ceste D-404 

Na zahtjev građana sa adresa Brajdica 9/1 – 9/3, upućen je dopis Rijeka prometu d.d. (URBR 
19/2019) i zatražena postava LED markera na pješačkom prijelazu preko ceste D-404 (nasuprot 
zgrade Brajdica 8.  Do početka sove sjednice nije zaprimljeno očitovanje Rijeka prometa d.d. 

 

• Orezivanje korijenja i sanacija štete na adresi Franje Račkog 5 

Vezano za orezivanje korijenja ispred zgrade Franje Račkog 5, zaprimljen je odgovor OGU za 
komunalni sustav (URBR 15/2019). Zahtjev će se proslijediti Rijeka prometu d.d. kako bi se uklonio 
asfalt sa nogostupa i na taj način omogućilo orezivanje. Što se sanacije terase tiče, budući da se 
radi o ograđenoj okućnici, stranke se upućuju na Odjel za financije kojima treba dostaviti odštetni 
zahtjev sa snimkama oštećenja.   

Zaključak: 
Vijeće će dostaviti dopis predstavniku suvlasnika zgrade Franje Račkog 5 te uputiti stanare 
na Odjel gradske uprave za financije kojem trebaju dostaviti odštetni zahtjev za pokrivanje 
troškova sanacije terase. Uklanjanje asfalta i orezivanje korijenja rješavati će se putem OGU 
za komunalni sustav i Rijeka prometa d.d.  
 

• Na prvoj sjednici Vijeća, predsjednica je ukazala na nekorektno uređen dio kolnika Ružićeve 
ulice, kao posljedice infrastrukturnih radova koje je obavljao HEP prije nekoliko godina.  

Naime, kolnik je po završetku radova ponovo asfaltiran, ali je pad kolnika izveden na način da voda 
za kišnih vremena ne otječe u šahte već se skuplja u lokvama uz ivičnjak nogostupa. Posljedica toga 
je špricanje kišnice po pješacima i poslovnim prostorima koji se nalaze u prizemljima zgrada, 
prilikom prometovanja vozila koje je u toj ulici vrlo intenzivno. Osim toga šahte nisu duž ulice 
raspoređene u pravilnim razmacima kako je to bilo prije izvođenja radova, već su smještene po dvije 
jedna uz drugu, a voda ne otječe niti u jednu od njih. Nakon kraće rasprave odlučeno je kako slijedi u 
zaključku. 

Zaključak: 
Uputit će se dopis HEP-u i zatražiti sanacija dijela kolnika u Ružićevoj ulici, kako bi se voda 
za vrijeme kišnih dana slijevala u šahte, a ne sakupljala u lokvama uz nogostup.  
 

• Isto tako, na prvoj sjednici je kao plan aktivnosti novog saziva Vijeća po komunalnim 
pitanjima bilo i izmještanje pješačkog prijelaza i spremnika za dnevni otpad u Ulici Franje 
Račkoga kod kućnog broja 26, nešto sjevernije, prema kućnom broju 5.  

Tajnica je informirala prisutne da je isti zahtjev već postavljen od strane prethodnog saziva Vijeća, 
međutim posao nije nikada obavljen. Zbog toga je obavljen obilazak terena zajedno sa 
predstavnicima Rijeka prometa, KD Čistoće i OGU za komunalni sustav. Na obilasku je rečeno da 
Hrvatske ceste d.o.o. nisu dale suglasnost za izmještanje pješačkog prijelaza, pa nije imalo smisla 
niti premještanje spremnika. Prilikom obilaska struka je međutim ukazala na neprimjerenu lokaciju 
spremnika na zapadnom nogostupu nešto sjevernije od kućnog broja 7. Predložili su da se navedeni 
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spremnici premjeste južnije, odnosno bliže zgradi Franje Račkog 7, gdje bi se postavilo i nekoliko 
stupića kako bi se spriječilo parkiranje. Dogovoreno je da predsjednica konzultira stanare po ovom 
pitanju. Stanari se nisu složili s prijedlogom jer nije predviđen niti jedan stupić koji bi bio mobilan, 
čime bi se omogućila dostava drva ili nečeg sličnog u zgradu. Stoga se predlaže postavljanje 
nekoliko dodatnih stupića sjeverno od spremnika nasuprot zgrade Franje Račkog 26. Razlog tom 
prijedlogu je omogućiti pješacima prilaz spremnicima nogostupom, što trenutno nije moguće zbog 
parkiranih vozila.  

Zaključak: 
Uputit će se dopis Rijeka prometu d.d. i zatražiti postavu nekoliko dodatnih stupića na 
zapadni nogostup Ulice Franje Račkog do lokacije nasuprot kućnog broja 30A.   
 
 
AD 2 
 

• Vijećnice su se upoznale sa dopisom predsjednice Vijeća MO Školjić-Stari grad (URBR ) 
kojim poziva na suradnju mjesne odbore centra grada i šire, pa tako i MO centar-Sušak.  

Suradnja bi, po mišljenju Predsjednice Vijeća MO Školjić-Stari grad bila dobrodošla za zajedničko 
rješavanje istih ili sličnih problema kod nadležnih gradskih službi. Nakon kraće diskusije odlučeno je 
kako slijedi u zaključku. 

Zaključak: 
Vijeće će prihvatiti suradnju sa susjednim mjesnim odborima na rješavanju problema koji su 
od zajedničkog interesa. 
 

• Centar za urbanu tranziciju, arhitekturu i urbanizam DELTALAB pri Sveučilištu u Rijeci, 
dostavio je Vijeću MO Centar-Sušak Pismo namjere  izvođenja programa koji će se dijelom 
odvijati na području ovog mjesnog odbora. Radi se o dijelu projekta „Slatko i slano“ koji će se 
odvijati u sklopu Rijeka 2020-EPK. 

Bilo je zamišljeno da predstavnik DELTALAB-a g. Renato Stanković osobno dođe u mjesni odbor i 
održi kratku prezentaciju, međutim na ovu sjednicu nije mogao doći pa je dostavio materijale. Od 
Vijeća se traži suradnja u smislu komunikacije s građanstvom, lobiranja prema gradskim odjelima, 
institucijama i organizacijama koje su nadležne za komunalna i druga relevantna pitanja (posebno 
održavanje postavljenih objekata i/ili vegetacije, te eventualnoj financijskoj podršci putem redovnih 
sredstava namijenjenih aktivnostima mjesnog odbora. 

Zaključak: 
Vijeće će se pismeno očitovati na zaprimljeno Pismo namjere od strane Centra za urbanu 
tranziciju, arhitekturu i urbanizam, DELTALAB. Uključit će se u programe od zajedničkog 
interesa u okviru svojih nadležnosti i raspoloživih kapaciteta. 
 

• Tajnica je informirala Vijeće o malim komunalnim zahvatima za 2020. godinu.  
MO Centar-Sušak raspolaže sa cca 110.000,00 kn godišnje za ovu namjenu. U ponedjeljak 
01.04.2019. u Novom listu i na web stranici Grada i svih mjesnih odbora biti će objavljen javni poziv 
građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture. Osim građana 
putem spomenutog javnog poziva, prijedloge daju i sami vijećnici, pa je tajnica uputila vijećnice da 
do slijedeće sjednice razmisle o zahvatima na području MO Centar-Sušak, koji bi se ovim putem 
mogli rješavati. 
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Davorka Milanović Mirjana Vasić 

 


